
ORP.0022.1.30.2015

PROTOKÓŁ NR 30/2015
POSIEDZENIE ZARZĄDU POWIATU,

które odbyło się dnia 13.10.2015 r. w godz. 8:00-11:05
w Starostwie Powiatowym przy ul. Dąbrowskiego 17 w Wałczu

Obecni na posiedzeniu członkowie Zarządu Powiatu oraz zaproszeni goście wg załączonych list
obecności (załącznik nr 1 i 2)*.

Proponowany porządek posiedzenia przedstawia się następująco:
1. Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie posiedzenia,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjęcie porządku posiedzenia,
d) przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu w Wałczu  Nr 29/2015,

2. Omówienie materiałów na sesję Rady Powiatu w Wałczu:
a) Informacja na temat bieżącej sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim;
b) Informacja na temat naboru do szkół ponad gimnazjalnych na rok 2015/2016;
c) Informacja  na  temat  aktualnego  stanu  zatrudnienia  nauczycieli  w  szkołach

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi;
d) Informacja  na  temat  prac  remontowo  -   modernizacyjnych  przeprowadzonych

w szkołach podległych powiatowi w roku 2015;
e) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015;

3. Projekty uchwał kierowane przez Zarząd Powiatu do Rady Powiatu.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok.
5. Sprawy bieżące.
6. Wolne wnioski i zapytania.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad pkt. 1
Sprawy  organizacyjne.

a)otwarcie posiedzenia,

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki.

b) stwierdzenie quorum,

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum obecni wszyscy Członkowie Zarządu Powiatu.

Wobec powyższego Zarząd Powiatu może podejmować prawomocne decyzje.  
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c) przyjęcie porządku posiedzenia,

Przewodniczący Zarządu zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie
punktu w brzmieniu:

1. ,,Podjęcie uchwały w sprawie   upoważnienia do złożenia oświadczeń woli w imieniu Powiatu" -
- jako punkt 5 porządku posiedzenia

W wyniku głosowania porządek posiedzenia Zarządu Powiatu wraz z proponowaną zmianą  został
przyjęty jednogłośnie.

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu w Wałczu stanowią załączniki Nr 3 i 4* do niniejszego
protokołu.
 
  d) przyjęcie  protokołu Nr 29/2015 z posiedzenia Zarządu Powiatu.

Wobec braku uwag i zapytań Starosta Wałecki poddał pod głosowanie protokół Nr 29/2015

W wyniku głosowania protokół Nr 29/2015 został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2
Omówienie materiałów na sesję Rady Powiatu w Wałczu.

a) informacja na temat bieżącej sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim.
W posiedzeniu Zarządu Powiatu dot. niniejszego punktu uczestniczył Marek Kornet- Dyrektor 107 Szpitala Wojskowego
w  Wałczu  oraz  Wojciech  Pastuszak-  Naczelnik  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego,  Bezpieczeństwa  i  Spraw
Obywatelskich w/m.

Bogdan Wankiewicz
Poinformował, iż Zarządowi Powiatu została przedłożona obszerna  i wyczerpująca informacja na
temat sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim. Jako członek  Rady Społecznej Szpitala
wyraził zadowolenie z przeprowadzonych i planowanych inwestycji w 107 Szpitalu Wojskowym w
Walczu.  Przed  Dyrektorem 107 Szpitala  Wojskowego do wykonania jest   wiele  zadań,  przede
wszystkim pozyskanie nowych lekarzy,  którzy mogliby i chcieliby podjąć pracę .

Wojciech Pastuszak
Oznajmił,  iż  w  przedstawionej  informacji  zostały  zawarte  punkty  opieki  zdrowotnej,  które
funkcjonują na terenie Powiatu Wałeckiego.  Dodał, iż opracowując informację skupiono się  na
punktach,  które  mają  kontrakt   z  Narodowym  Funduszem  Zdrowia,  ponieważ  nie  posiada
informacji na temat wszystkich funkcjonujących gabinetów prywatnych. Zaznaczył, iż gama usług
zdrowotnych jakie są dostępne na terenie Powiatu Wałeckiego jest wysoka. 

Marek Kornet
Poinformował,  iż  średnia  wieku  lekarza  w  107  Szpitalu  Wojskowym  w  Wałczu  to  54  lata,
pielęgniarki  49  lat.  Na  chwilę  obecną  napływu młodych  specjalistów nie  ma,  gdyż  większość
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młodych  ludzi  po  studiach,  wybiera  pracę  w  większych  miastach.  Od  1  października  2015r.
w  107 Szpitalu Wojskowym w Wałczu rozpoczęło staż dwóch lekarzy. Prawdopodobnie zwiążą
losy z naszym szpitalem. Jest także dwóch lekarzy specjalizujących się na oddziale Anestezjologii
i  Intensywnej  Terapii,   lekarz  specjalizujący się  w ortopedii  oraz  lekarze  specjalizujący się  na
internie i okulistyce . Planowane są działania, w kierunku zmiany ordynatorów głównie na oddziale
zakaźnym,  psychiatrii  oraz  na  oddziale  neurologicznym.  Na  oddziale  neurologicznym  od
1 listopada pracę rozpocznie nowy kierownik oddziału- lekarz pochodzący z Piły. Dodał, iż  remont
na  oddziale  psychiatrycznym,  zmieniono dach,  oraz  docieplono budynek,  planowany jest  także
remont jednego piętra.  W bieżącym roku zrealizowano świadczenia ponadlimitowe oraz remonty
tj.:  likwidacja  barier  architektonicznych  poprzez  dostosowanie  pomieszczeń  do  potrzeb  osób
niepełnosprawnych  w:  izbie  przyjęć  i  ciągach  komunikacyjnych  107  Szpitala  Wojskowego  z
Przychodnią  SPZOZ  w  Wałczu  (modernizacja  sanitariatów  w  rejonie  izby  przyjęć,  wymiana
wykładzin w ciągach komunikacyjnych, wymiana dźwigu osobowego - koszt 430 tys. zł w tym 150
tys.  zł  dotacja  PFRON  za  pośrednictwem  Starostwa  Powiatowego  w  Wałczu);wymiana  drzwi
wejściowych  do  budynku  głównego  -  wartość  20  tys.  zł  (w  tym  17  tys.  zł  dotacja  Powiatu
Wałeckiego);  remont  pracowni  RTG  w  Przychodni  -  środki  zewnętrzne  (20  tys.  zł);  prace
remontowe dostosowawcze w salach chorych, sanitariatach, ciągach komunikacyjnych, instalacje
ppoż. - alarmowe itp. - wartość prac 361 tys. zł; realizacja zadania inwestycyjnego - Budowa bloku
operacyjnego z OAiIT, centralną sterylizacją, łącznikiem i przebudową części budynku nr 1 - I etap
– dokumentacja;  modernizacja  poradni  urologicznej  i  ginekologiczno-położniczej  (modernizacja
sfinansowana  przez  Gminę  Mirosławiec  i  Miasto  Wałcz  -  65  tys.  zł);  modernizacja  gabinetu
zabiegowego w oddziale ginekologiczno-położniczym (modernizacja sfinansowana przez Gminę
Kalisz Pom. - 30 tys. zł); termomodernizacja części budynku nr 2 – psychiatrii oraz przystosowanie
pomieszczeń do wymogów odcinka obserwacyjno-diagnostycznego – 240 tys. zł (dotacja MON).
Ponadto w bieżącym roku został zakupiony sprzęt medyczny przy   współfinansowaniu:
MON o wartości blisko 1,4 mln zł: Ambulans reanimacyjny, aparat RTG, 3 aparaty USG, aparat do
kriochirurgii, 3 wirówki laboratoryjne, 2 monitory funkcji życiowych, aparat do suchego rozmraża-
nia osocza.
Samorządów lokalnych :
gmina Człopa - 2 aparaty KTG o wartości 14 tys. zł,
gmina  wiejska  Wałcz  -  2  monitory funkcji  życiowych oraz  zestaw do pneumatycznego ucisku
kończyn PUP o wartości 31 tys. zł.
PFRON (umowa z Urzędem Wojewódzkim) sprzęt rehabilitacyjny o wartości 72 tys. zł (w tym
dotacja PFRON 31,5 tys. zł).
Szpital wdrożył system zarządzania jakością wg normy PN-EN ISO 9001:2008 i  uzyskał w dniu
02.07.2014 r.  certyfikat  potwierdzający spełnienie  wymagań  ww.   normy.  Spełnienie  wymagań
normy zostało potwierdzone w czerwcu br.
W  dniach  15-17.12.2014  r.  Szpital  poddany  został  przeglądowi  akredytacyjnemu  Centrum
Monitorowania  Jakości  podczas  którego  uzyskał  70%  punktów  (do  uzyskania  miana  szpitala
akredytowanego konieczne  jest  uzyskanie  75% punktów).  Główne problemy przed którym stoi
Szpital:  Informatyzacja,  dostosowanie  szpitala  do  wymogów  ppoż.  oraz  rozporządzenia  MZ,
budowa bloku operacyjnego wraz z oddziałem anestezjologii    i  intensywnej terapii i centralną
sterylizacją,  poprawa  sytuacji  materialnej  pracowników  szpitala.  termomodernizacja  szpitala.
Dodał, iż prawidłowo funkcjonuje szkoła rodzenia funkcjonująca przy szpitalu. Grupa może liczyć
10 kobiet. W zajęciach biorą udział także lekarze z tutejszego szpitala, psycholog z Bydgoszczy.

Danuta Kęsek
Poinformowała, iż szlaban który  znajduje się na terenie szpitala utrudnia dostępność do szpitala
oraz dojazd do Polikliniki.

Marek Kornet
Oświadczył, że szlaban jest do pokonania jedynie dla pacjentów, którzy mają problemy ruchowe,
natomiast  wszyscy pacjenci  sprawni  fizycznie  nie  powinni  przez  niego  przejeżdżać.  Wewnątrz
szpitala nie ma miejsc parkingowych, parking znajduje się na placu przed szlabanem.
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Jolanta Wegner
Zasugerował, iż należy pochylić się nad tym tematem i zorganizować spotkanie z Dyrektorem na
terenie  107 Szpitala Wojskowego z Przychodnią SP ZOZ w Wałczu, aby dokładniej przyjrzeć się
występującemu problemowi. 

Marek Kornet
Wyraził  chęć spotkania z  członkami  Zarządu Powiatu.  Oświadczył,  iż podczas pobytu można
zaobserwować  ilość pojazdów  znajdujących  się na parkingu oraz ilość miejsc parkingowych
bezpośrednio przy szpitalu.

Jolanta Wegner
Oznajmiła , iż  występujący problem z ograniczonym wjazdem jest możliwy do rozwiązania, gdyż
jeżeli pacjent źle się czuje lub jest ograniczony ruchowo może wjechać na bliższy teren szpitala
i  pozostawić  pojazd  na  czas  pobytu.  Poinformowała,  iż  docierają  do  niej  negatywne  opinie
pacjentów  na  temat  funkcjonowania  107  Szpitala  Wojskowego  w  Wałczu.  Zasugerowała,  aby
skupić się także na ociepleniu wizerunku , więcej mówić na temat jego funkcjonowania, za pomocą
mediów promować szpital.
 
Marek Kornet
Poinformował, iż raz w miesiącu w lokalnej gazecie ,,Pojezierze Wałeckie” ukazuje się artykuł na
temat oddziałów szpitalnych, w każdym miesiącu inny zostaje opisany inny oddział na temat  jego
funkcjonowania  oraz  osób  tam  pracujących.  Strona  internetowa  szpitala  jest  na  bieżąco
aktualizowana. Organizowane są także białe soboty, w Mirosławcu odbyły się dwie, w najbliższym
czasie odbędzie się dla gminy wiejskiej Wałcz. Jest to także forma promocji szpitala, która cieszy
się dużym zainteresowaniem, szczególnie jeśli  chodzi o ginekologie,  okulistykę,  wady postawy.
Oznajmił, iż wprowadzenie szkoły rodzenia cieszy się dużym zainteresowaniem, funkcjonuje od
3  miesięcy,  a na stronie internetowej  szpitala można zobaczyć  dzieci  urodzone przez kobiety
uczęszczające do szkoły rodzenia- na chwilą obecną dziewięcioro dzieci. 

Dorota Matuszak-Kołtan
Oznajmiła,  iż  gdyby  występowała  potrzeba  Zespół  Szkół  Nr  4  RCKU  w  Wałczu  mógłby
udostępniać sale w godzinach pozalekcyjnych na prowadzenie zajęć związanych ze szkoła rodzenia.

Marek Kornet
Podziękował, za propozycję Pani dyrektor, jednakże oznajmił, iż najlepszym rozwiązaniem jest, aby
zajęcia odbywały się przy szpitalu, ponieważ są także wizyty na oddziale, ćwiczenia,  spotkania
z lekarzami.

Bogdan Wankiewicz
Podziękował  Dyrektorowi  107  Szpitala  Wojskowego  za  wyczerpującą  informację  na  temat
funkcjonowania  szpitala,  występującymi  problemami,  przedstawieniem  dalszych  planów
i  inwestycji.  Wyraził  zadowolenie  ze  zmian,  które  wystąpiły w placówce.  Oznajmił,  iż  należy
włożyć  dużo  pracy,  aby  zmienić  wizerunek  szpitala  i  stereotypy,  które  występują  wśród
społeczeństwa.

Wobec  braku  dalszych  uwag,  Zarząd  Powiatu  pozytywnie  zaopiniował  informację  na  temat
bieżącej sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim i przekazał informację na XI  sesję Rady
Powiatu w Wałczu.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5* do niniejszego  protokołu.
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Przewodniczący Zarządu o godz. 8.55 zaproponował 10-cio minutową przerwę. 
Po przerwie o godz. 9.05 wznowiono posiedzenie Zarządu Powiatu.  

b) informacja na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok 2015/2016
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczył Piotr Suchojad - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,
Turystyki i Sportu w/m

Piotr Suchojad 
Oznajmił,  że  do  szkół  ponadgimnazjalnych  w  Powiecie  Wałeckim   spoza  powiatu  przybyło
91 uczniów do klas  pierwszych, natomiast 107 absolwentów wałeckich gimnazjum wybrało szkoły
poza powiatem. Do szkół ponadgimnazjalnych w roku szkolnym 2015/2016 do klas pierwszych
uczęszcza:  z  Wałcza  na   201  absolwentów-  181  uczniów,  z   Człopy  na   44  absolwentów-
14 uczniów, z Mirosławca  z 68 absolwentów- 40 uczniów, natomiast z Tuczna z 50 absolwentów
26 uczniów.

Jolanta Wegner
Poinformowała,  iż  otrzymała  informację  od  Pani  Izabeli  Krajnik-  dyrektora  Zespołu  Szkół
w  Tucznie,  że  coraz  częściej  zdarza  się,  iż  absolwenci  gimnazjów  Powiatu  Wałeckiego  nie
podejmują nauki w szkołach ponadgimnazjalnych.

Bogdan Wankiewicz
Zwrócił się do Piotra Suchojada- Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu w/m ,
aby ustalić,  liczbę absolwentów w powiecie nie podjęło nauki ponadgimnazjalnej.

Piotr Suchojad
Poinformował, iż dotyczy to absolwentów, którzy są pełnoletni, ponieważ nauka jest obowiązkowa
do   ukończenia  18  roku  życia.  Dodał,  że  zwrócił  się  do  gmin  z  prośbą  o  ustalenie  losów
absolwentów.  Problem  jest  taki,  iż  szkoły  ponadgimnazjalne  powinny  informować  samorządy,
z których  uczniowie przybyli o podjęciu przez nich edukacji w danej szkole, jednak szkoły poza
powiatem często nie składają takich informacji, dlatego gminy mają problem z określeniem dalszej
edukacji każdego absolwenta. Podsumowując, dodał, że w bieżącym roku w klasach pierwszych
szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Wałeckim naukę podjęło 546 uczniów, natomiast w roku
ubiegłym było 575 uczniów.

Wobec  braku  dalszych  uwag,  Zarząd  Powiatu  pozytywnie  zaopiniował  informację   na  temat
naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok 2015/2016 i przekazał informację na XI  sesję Rady
Powiatu w Wałczu.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 6* do niniejszego  protokołu.

c)  informacja  na  temat  aktualnego  stanu  zatrudnienia  nauczycieli  w  szkołach
ponadgimnazjalnych podległych powiatowi

Piotr Suchojad
Oznajmił, iż porównując do roku ubiegłego, stan zatrudnienia nauczycieli zmniejszył się na każdym
stopniu awansu zawodowego, występuje duża różnica w godzinach , co będzie odzwierciedleniem
w  wynagrodzeniu.  We  wszystkich  szkołach  ponadgimnazjalnych  w  powiecie  jest  mniej
o  9  oddziałów,  natomiast   nauczycieli  zatrudnionych  w  pełnym  wymiarze  pracy  o  5  mniej,
a zatrudnionych w niepełnym wymiarze o 18 mniej.
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Jolanta Wegner
Poinformowała,  że  rok  2015   jest  rokiem przejściowym,  w  związku  z   powołaniem Centrum
Kształcenia  i zmiany sieci szkół, jednak należy zastanowić się w jaki sposób rozwiązać  problem
dotyczący  ilości  godzin  pracy  nauczycieli.  

Wobec  braku  dalszych  uwag,  Zarząd  Powiatu  pozytywnie  zaopiniował  informację  na  temat
aktualnego  stanu  zatrudnienia  nauczycieli  w  szkołach  ponadgimnazjalnych  podległych
powiatowi i przekazał informację na XI  sesję Rady Powiatu w Wałczu.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7* do niniejszego  protokołu.

d) informacja na temat prac remontowo -  modernizacyjnych przeprowadzonych  w szkołach 
podległych powiatowi w roku 2015
W posiedzeniu Zarządu dot. niniejszego punktu uczestniczyła Kamila Sobczak- Inspektor w samodzielnym stanowisku
ds. inwestycji i zamówień publicznych

Kamila Sobczak
Poinformowała,  iż przeprowadzono w szkołach podległych powiatowi w 2015 roku następujące
prace remontowo-modernizacyjne :
Zespół Szkół nr 1 w Wałczu:Wymiana 4 szt. drzwi wewnętrznych (klasa nr 28, pomieszczenie WF,
szatnia Nr 1 i 2), budynek Biblioteki – remont korytarza w piwnicy;  wymiana podłogi (wykładzina
PCV) w klasach Nr 14 i 18; malowanie klatki schodowej; remont korytarza na parterze budynku
szkoły (zbijanie lamperii    z płytek, tynkowanie oraz malowanie); malowanie i wymiana lamp
oświetleniowych w klasach nr:  11,14 i  27; remont pomieszczenia socjalnego (malowanie ścian,
wymiana podłogi, wymiana okna).
Wyżej wymienione prace remontowo - modernizacyjne przeprowadzone zostały za zgodą Zarządu
Powiatu  i  z  własnych  środków  finansowych.  Koszt  wykonanych  prac  remontowo  –
modernizacyjnych w 2015 roku:  49 967,00 zł
Zespół  Szkół  nr  2  w  Wałczu:  Remont  sali  lekcyjnej  nr  20  oraz  gabinetu  pedagoga  szkolnego
(malowanie ścian, sufitów  i lamperii, wymiana wykładziny PCV w Sali nr 20)- środki na prace
remontowe  wydano  zgodnie  z  rocznym  planem  finansowym  szkoły  na  2015  r.;  roboty
dekarsko-malarskie  w  budynku  sali  gimnastycznej  spowodowane  sytuacją  losową  –  zalanie
pomieszczenia biblioteki szkolnej w skutek uszkodzenia dachu po obfitej ulewie (naprawa pokryć
dachowych papą termozgrzewalną, naprawa obróbek blacharskich, uzupełnienie tynku w miejscu
przecieku, usunięcie zacieków i malowanie) - środki na prace remontowe wydano na podstawie
przyznanego odszkodowania z tytułu ubezpieczenia budynków przez firmę Inter Risk. 
Koszt wykonanych prac remontowo – modernizacyjnych w 2015 roku: 6 263,78 zł
Zespół Szkół nr 3 w Wałczu:
Budynek szkoły:  Remont  klasopracowni  nr  105 (podłoga,  oświetlenie,  ściany i  sufit)  ,  remont
klasopracowni  nr 5 (ściany, sufit,  instalacja wod.-kan);remont pokoju nauczycielskiego (ściany,
sufit,  instalacja  wod.-kan.);  remont działu obróbki  ręcznej  na warsztatach szkolnych (posadzka,
oświetlenie, ściany  i sufit, instalacja elektryczna i c.o.); zakonserwowanie - malowanie rynien, rur
spustowych i obróbki blacharskiej na dachu budynku szkoły; biblioteka (sufit,  ściany, podłoga);
modernizacja sprzętu komputerowego do obsługi dziennika elektronicznego. 
Budynek  Internatu:  Kuchnia  (malowanie  ścian  i  sufitu),  remont  pochłaniacza  tłuszczu
z wentylatorem. Wyżej wymienione prace remontowo – modernizacyjne przeprowadzone zostały
z własnych środków finansowych szkoły. 
Koszt wykonanych prac remontowo – modernizacyjnych w 2015 roku: 86 370,00 zł
Zespół Szkół nr 4 w Wałczu:  Remont korytarza na II piętrze oraz klatki schodowej w budynku
głównym  (według  zaleceń  pokontrolnych  Wojewódzkiej  Stacji  Sanitarno  -  Epidemiologicznej
w  Szczecinie);  Gruntowny  remont  klasopracowni  BHP i  Katechezy  I;  Adaptacja  pomieszczeń
piwnicy na  archiwum.  Wyżej  wymienione  prace  remontowo -  modernizacyjne  przeprowadzone
zostały  z  własnych  środków  finansowych  szkoły.  Koszt  wykonanych  prac  remontowo  –
modernizacyjnych w 2015 roku:  14 000,00 zł.

6



Łączny  koszt  wykonania  prac  remontowo  –  modernizacyjnych  przeprowadzonych  w  szkołach
podległych powiatowi w 2015 r., wynosi: 156 600,78 zł.

Piotr Flipiak
Poinformował,  iż  w Zespole  Szkół  Nr 3 występuje problem z instalacją  elektryczną,  ponieważ
w korytarzach głównych nadal jest stara aluminiowa instalacja.  

Bogdan Wankiewicz
Zwrócił  się  do  Piotra  Filipiaka-  dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr  3  w  Wałczu   o   przygotowanie
dokładnej informacji na  temat konieczności wymiany instalacji, tak aby kompleksowo podejść do
rozwiązania występującego problemu. 

Jolanta Ambroziak
Oznajmiła, że w Zespole Szkół Nr 2 w Wałczu należy wymienić parkiet na sali gimnastycznej.

Waldemar Rogulski
Oświadczył, że wszystkie klasopracownie zostały odmalowane, do remontu pozostały piwnice.

Wobec  braku   uwag,  Zarząd  Powiatu  pozytywnie  zaopiniował  informacja  na  temat  prac
remontowo -  modernizacyjnych przeprowadzonych  w szkołach podległych powiatowi w roku
2015 i przekazał informację na XI  sesję Rady Powiatu w Wałczu.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7* do niniejszego  protokołu.

e) informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015;

Wobec braku  uwag, Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował informację o stanie realizacji zadań
oświatowych  w roku  szkolnym  2014/2015 i  przekazał  informację  na  XI   sesję  Rady  Powiatu
w Wałczu.  

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr  8* do niniejszego  protokołu.

Ad. pkt 3
Projekty uchwał kierowanych przez Zarząd Powiatu do Rady Powiatu w Wałczu.

a.  w sprawie uchwalenia ,,Powiatowego Programu Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych
w  zakresie  rehabilitacji  społecznej  i  przestrzegania  praw  osób  niepełnosprawnych  na  lata
2016-2020."

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 9* do niniejszego protokołu.

b. w sprawie zawarcia porozumienia o współpracy z Powiatem Lidzbarskim.

Bogdan Wankiewicz
Zgodnie  z  projektem  uchwały  wyraża  się  zgodę  na  zawarcie  porozumienia  o  współpracy
z  Powiatem  Lidzbarskim  w  Województwie  Warmińsko-mazurskim.  Celami  współpracy  są
wzajemna promocja i rozwój powiatów w każdej dziedzinie życia poprzez współdziałanie władz,
organizacji  pozarządowych,  przedsiębiorców  i  ich  związków  oraz  wymianę  wzajemnych
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doświadczeń i poglądów.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 10* do niniejszego protokołu.

c. w sprawie współpracy partnerskiej z miastem Fastów ( Ukraina).

Bogdan Wankiewicz
Zgodnie z projektem uchwały akceptuje się nawiązanie współpracy partnerskiej z miastem Fastów
na Ukrainie, na zasadach określonych w Umowie o współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem
Wałeckim (Polska) a Miastem Fastów (Oblast,  Kijów, Ukraina) podpisanej w dniu 23 września
2015r. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 11* do niniejszego protokołu.

d.  w  sprawie  uchwalenia  ,,Powiatowego  Programu  Rozwoju  Pieczy  Zastępczej  na  lata
2016-2018".

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 12* do niniejszego protokołu.

e.  w sprawie udzielenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu w ramach Regionalnego
Programu  Operacyjnego  Województwa  Zachodniopomorskiego  2014-2020,  Działanie  :  7.1
Programy  na  rzecz  integracji  osób  i  rodzin  zagrożonych  ubóstwem  i/lub  wykluczeniem
społecznym  ukierunkowane  na  aktywizację  społeczno-zawodową  wykorzystującą  instrumenty
aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej.

Bogdan Wankiewicz
Zgodnie z projektem uchwały wyraża się zgodę na przystąpienie Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Wałczu  w  partnerstwie  z  Powiatowym  Urzędem Pracy w Wałczu  oraz  ośrodkami
pomocy  społecznej  działającymi  na  terenie  powiatu  wałeckiego  zwanych  w  dalszej  części
„realizatorem projektu”,  do realizacji  projektu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020, Działanie: 7.1 Programy na rzecz integracji osób
i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym ukierunkowane na aktywizację
społeczno-zawodową wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej.
W  wyniku  zatwierdzenia  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  realizowanego  w  trybie
pozakonkursowym  na  lata  2015-2017,  realizatorowi  przyznana  zostanie  kwota  dofinansowania
określona na podstawie algorytmu podziału środków dokonanego przez Instytucję Pośredniczącą
w Szczecinie. W ramach projektu wymagane jest wniesienie wkładu własnego. Wkład własny do
projektu  wnoszony  będzie  w  wysokości  nie  mniejszej  niż  15%  wydatków  kwalifikowanych
projektu. Maksymalny % poziomu dofinansowania UE wydatków kwalifikowanych na poziomie
projektu w ramach działania 7.1 wynosi 85%.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    
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Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 13* do niniejszego protokołu.

f.  w  sprawie  zamiany  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  Wałeckiego  na
nieruchomości stanowiące własność Gminy Miejskiej Wałcz.

Bogdan Wankiewicz
Zgodnie z projektem uchwały wyraża się zgodę na zamianę z Gminą Miejską Wałcz nieruchomości
niezabudowanej,  położonej  w  Wałczu  przy  al.  Zdobywców  Wału  Pomorskiego,  oznaczonej
w ewidencji  gruntów i  budynków jako działka  nr  5118/12 o powierzchni  0,4003 ha,  zapisanej
w  księdze  wieczystej  KO1W/00042050/5,  stanowiącej  własność  Powiatu  Wałeckiego
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 3 w Wałczu, na nieruchomości zabudowane,  stanowiące
własność  Gminy  Miejskiej  Wałcz,  położone  w   Wałczu  przy  ul.  Wroniej,  oznaczone  według
ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 391/1 o powierzchni 0,3686 ha  i działka nr 391/2
o  powierzchni  0,4848  ha,  zapisane  w  księdze  wieczystej  Sądu  Rejonowego  w  Wałczu
KO1W/00010078/4,  bez  obowiązku  dokonywania  dopłat  w  przypadku  różnej  wartości
zamienianych nieruchomości.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 14* do niniejszego protokołu.

g. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków i innych obiektów 
pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu wałeckiego.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 15* do niniejszego protokołu.

h. w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz
wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2016r.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 16* do niniejszego protokołu.

i. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok.

Paweł Gwozdecki
Oznajmił, iż przedstawiona uchwała reguluje sprawy finansowe do końca 2015 roku. Przesłankami
do zmian są : organizacja robót publicznych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Wałczu, zwrot przez
ubezpieczyciela  środków dla Zespołu Szkół Nr 2 ( remont dachu) ,  środki z tytułu egzaminów
w Zespole Szkół Nr 2, dochody Zespołu Szkół  Nr 3 z tytułu refundacji wynagrodzeń pracowników
młodocianych,  otrzymanie  przez  Powiatowy  Urząd  Pracy  w  Wałczu  dodatkowych  środków
z  Funduszu  Pracy  na  sfinansowanie  nagród  i  składek  ubezpieczenia  społecznego,  otrzymanie
darowizny  z  Polskiej  Fundacji  Przedsiębiorczości  dla  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej
w Wałczu, konieczność dokonania przesunięć na wniosek jednostek w ramach budżetu powiatu.
Zwiększa się dochody własne o kwotę o 153 183 złotych, w  Powiatowym Zarządzie Dróg  o kwotę
20 120 złotych, w  Zespole Szkół Nr 2 o 3 500 złotych, w Zespole Szkół Nr 3 o 15 000 złotych,
w  Powiatowym  Urzędzie  Pracy  o  12  500  złotych.  Po  stronie  wydatków  te  kwoty  zostaną
rozdysponowane między jednostkami, które wykonały te dochody i które ich dotyczą. Dokonuje się
przesunięć  w  ramach  budżetu  powiatu.  Przesunięcie  100  000  złotych  w  ramach  Starostwa
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Powiatowego  na  zakup  energii  w  Starostwie  Powiatowym,  ramach  oświaty  niepublicznej
przesunięcie środków – zwiększenie wydatków w zakresie gimnazjum specjalnych a zmniejszenie
w  szkołach  podstawowych  specjalnych  i  liceum  ogólnokształcącym,  przesunięcie  środków  do
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej oraz w ramach pomocy społecznej przesunięcie środków
z placówek opiekuńczo-wychowawczych  na  rodziny zastępcze  oraz  dla  Powiatowego  Centrum
Pomocy Rodzinie w Wałczu.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 17* do niniejszego protokołu.

j.  zmieniająca uchwałę  Nr  III/XIII/2015  Rady  Powiatu  w  Wałczu  z  dnia  30  grudnia  2014r.
w sprawie  uchwalenia  zmiany wieloletniej  prognozy  finansowej  Powiatu  Wałeckiego na lata
2015-2031.

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 18* do niniejszego protokołu.

k.  w  sprawie  "Programu  współpracy  Powiatu  Wałeckiego  w  2016  roku   z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003
roku o działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie"

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu i przekazany
do Rady Powiatu.    

Projekt uchwały Rady Powiatu stanowi załącznik nr 19* do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 4
Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok.

Wobec  braku   uwag  Członków  Zarządu  do  przedłożonego  projektu  uchwały,  Starosta  poddał
niniejszy projekt pod głosowanie.

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu  jednogłośnie podjął  uchwałę Nr  30/71/2015  w sprawie
zmian  w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok.

Uchwała stanowi załącznik Nr 20* do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 5
Podjęcie uchwały w sprawie  upoważnienia do złożenia oświadczeń woli w imieniu Powiatu.

Bogdan Wankiewicz
Upoważnia się Panią Jolantę Wegner – Wicestarostę Wałeckiego do złożenia  w imieniu Powiatu
Wałeckiego  oświadczenia  woli  w  zakresie  podpisania  podania  o  wszczęcie  postępowania
administracyjnego przez Starostę Wałeckiego jako organ właściwy w sprawach ewidencji gruntów
w przedmiocie   zmiany zapisu  użytków na  działce  5118/12,  usytuowanej  w Wałczu przy Alei
Zdobywców  Wału  Pomorskiego  88-90,  będącej  własnością  Powiatu  Wałeckiego.  Wykonanie
uchwały powierza się Staroście Wałeckiemu. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Wobec  braku   uwag  Członków  Zarządu  do  przedłożonego  projektu  uchwały,  Starosta  poddał
niniejszy projekt pod głosowanie.

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu  jednogłośnie podjął uchwałę Nr  30/72/2015   w sprawie
upoważnienia do złożenia oświadczeń woli w imieniu Powiatu

Uchwała stanowi załącznik Nr 21* do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 6
Sprawy bieżące.

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski i pisma skierowane do Zarządu Powiatu:

1. Pismo z dnia 5 października 2015 roku Pani Małgorzaty Angel z prośbą o zakup książek
jej  autorstwa  do  szkół  podległych  Powiatowi  Wałeckiemu  oraz  Powiatowej  Biblioteki
Publicznej w Wałczu.(załącznik nr 22* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu wyraził zgodę.

2. Pismo z  dnia  12.09.  2015 roku Dyrektora Zespołu Szkół  Nr 4 RCKU w Wałczu Pani
Doroty Matuszak- Kołtan przedstawiające informacje na temat kosztu trzymania jednego
ucznia w Szkole Policealnej.(załącznik nr 23 do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z informacją, przekazał pismo do Wydziału Edukacji,
Kultury Turystyki i Sportu w/m.

3. Pismo z dnia 12 października 2015 roku Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki
i  Sportu   Piotra  Suchojada  nr  sprawy  EK.4372.13.2015  przedkładające  listę  osób  do
wyróżnienia  nagrodami Starosty Wałeckiego w związku z Dniem Edukacji  Narodowej
w 2015 r. (załącznik nr 24* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu zaakceptował przedłożoną listę.

4. Wniosek z dnia 24 września 2015 roku  Dyrektora Wałeckiego Centrum Kultury Pani
Małgorzaty   Laskowskiej  –  Iwanowicz   o  możliwość  użyczenia  pianina  marki  Petrof.
(załącznik nr 25* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu wyraził zgodę.

5. Pismo  z  dnia  06  października  2015  roku  Dyrektora  Centralnego  Ośrodka  Sportu
w Wałczu Pana Piotra Marszałek z prośba o wsparcie finansowe  związku  z organizacją
oficjalnego otwarcia nowej inwestycji w COS – OPPO w Wałczu.  (załącznik nr 26* do
niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wsparcie wydarzenia  jako współorganizator imprezy.

6. Pismo  z  dnia  1  października  2015  r.  Małgorzaty  Górzyńskiej-  Naczelnika  Wydziału
Geodezji,  Kartografii  i  Gospodarki  Nieruchomościami,  znak  sprawy
GN.6840.2.13.2015.RM z prośbą o podanie informacji co do dalszych planów dotyczących
sprzedaży nieruchomości Powiatu Wałeckiego, położonej w Wałczu przy ul. Okulickiego
15 w związku z negatywnym wynikiem I, II, III przetargu ustnego nieograniczonego na
sprzedaż nieruchomości.(załącznik nr 27* do niniejszego protokołu)
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Zarząd  Powiatu  wniósł  o  kontynuowanie  przetargów  na  nieruchomość,  jednocześnie
poszukiwanie inwestora zainteresowanego najmem w całości przedmiotowej nieruchomości.

7. Pismo z dnia 5 października 2015 roku Artura Szałabawka- Wojewódzkiego Komendanta
Ochotniczych Hufców Pracy z prośbą o zaakceptowanie i podpisanie aneksów w związku z
potrzebą  kontynuacji  działalności  i  przedłużenia  okresu  na  jaki  zostały  zawarte
porozumienia oraz aneks do umowy.(załącznik nr 28* do niniejszego protokołu)

Zarząd  Powiatu  wnosi  o  zapoznanie  się  z  pismem,  przygotowanie  informacji  odnośnie
zgodności aneksu do porozumienia oraz aneksu do umowy.

8. Pismo  z  dnia  12  października  Tomasza  Rzemykowskiego-  Dyrektora  Powiatowego
Zarządu Dróg w Wałczu, znak sprawy : PZD-1.3012.11.2015 z prośbą o ujęcie w budżecie
Powiatu  Wałeckiego nowego zadania  inwestycyjnego pn.  :  ,,  Wykonanie  dokumentacji
technicznej przebudowy mostu w m. Golce na drodze powiatowej Nr 2323Z" w kwocie
36,900 złotych  ( paragraf 6050).(załącznik nr 29* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu wyraził zgodę.

9. Pismo  z  dnia  7  października  2015  Naczelnika  Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego,
Bezpieczeństwa i  Spraw Obywatelskich w/m ,  znak sprawy :  ZK.  800.4.2015 z  prośbą
o  wsparcie  finansowe  lub  rzeczowe  działań  promujących  Światowy  Dzień  Rzucania
Palenia. (załącznik nr 30* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wsparcie rzeczowe.

10. Wniosek z  z dnia 9 października 2015 r.  Przewodniczącej Oddziału nr 105 w Wałczu
Polskiego  Towarzystwa  Dysleksji  Pani  Marty  Skrzypczak-  Wojtanek  z  prośbą
o przekazanie na rzecz oddziału książek, gier i innych materiałów, które mogłyby wesprzeć
organizację Europejskiego Tygodnia Świadomości  Dysleksji na terenie miasta i gminy
Wałcz.(załącznik nr 31* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu wyraził zgodę.

11. Wniosek z dnia 12 października 2015r. Dyrektora Wałeckiego Centrum Kultury w Wałczu
Pani Małgorzaty Laskowskiej- Iwanowicz o wsparcie imprezy- Wieczór patriotyczny, która
odbędzie się 7 listopada 2015r.(załącznik nr 32* do niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu zdecydował o wsparciu finansowym wydarzenia.

12. Pismo z dnia 13 października 2015 r. Prezesa Zarządu Związku Sybiraków w Wałczu Pana
Roberta Karbowniczek z prośbą o wsparcie finansowe inicjatywy powstania monumentu
z Krzyżem ,,Goloty Wschodu" i tablicy upamiętniającej Sybiraków.( załącznik nr 33* do
niniejszego protokołu)

Zarząd Powiatu zdecydował o wsparciu finansowym wydarzenia.

13. Pismo z  dnia  8  października  2015  r.  Marszałka  Województwa  Olgierda  Geblewicza  o
rozważenie możliwości zgody na zabezpieczenie w budżecie samorządu na najbliższy rok
oraz w latach kolejnych, środków finansowych z przeznaczeniem na wkłady własne dla
organizacji pozarządowych..( załącznik nr 34* do niniejszego protokołu)
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Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem, wyraża chęć  zabezpieczenie w budżecie samorządu
środków finansowych z przeznaczeniem na wkłady własne dla organizacji pozarządowych,
jednak ostateczna decyzja zapadnie po spotkaniu z Ministrem Finansów.

Ad. pkt 8
Wolne wnioski i zapytania.

Wobec braku innych głosów w pkt. ”Wolne wnioski i zapytania” i wobec wyczerpania porządku
posiedzenia Starosta o godz. 11:05  zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu Nr 30/2015

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                               
  Zarząd Powiatu:

Magdalena Grypińska
                  Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki

                                              Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki

                                                                   Danuta Kęsek– Członek Zarządu Powiatu
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